

# 除尘滤袋滤板滤芯

产品名称	除尘滤袋滤板滤芯
公司名称	苏州玛柯特环保科技有限公司
价格	800.00/件
规格参数	玛柯特:品牌 PTFE:材质 欧洲:产地
公司地址	正仪镇广灵路36号
联系电话	13913507065

## 产品详情

Compact Filter Elements (CFEs), Filter Sleeves, and cartridges with their pleated form, offer 2-3 times more filtration area compared to similarly dimensioned filter bags. They are ideal for applications where size matters.

CFE过滤器的袖子,盒和他们的打褶的形式,提供2 - 3倍的过滤面积比同样尺寸滤袋。他们是非常理想的应用尺寸要求的地方

A resilient mounting flange for superior dust seal, optimized pulse cleaning through aerodynamic gaskets and continuously bonded pleats with edge protection strips make CFEs an appealing choice for both OEMs and end users. Compact Filter Elements offer 2-3 times more filtration area compared to similarly dimensioned bag (pocket) filters. An even greater increase in filtration area versus volume is achieved in comparison with a traditional sleeve filter.

一个有弹性的法兰密封优越的尘埃,通过气动优化脉冲清洗垫圈和不断保税褶边条使CFEs与保护一个吸引人的选择整车厂及用户。紧凑的过滤器的元素提供2 - 3倍的过滤面积比同样尺寸的袋子(口袋)过滤器。一个更大的增加实现过滤面积与体积相比传统袖过滤器。

[Key Features and Benefits](#) 关键的特性和好处 2-3 times more filtration area  
2—3倍的过滤面积 Exceptionally long service life 超长的使用寿命 High retention efficiency  
高滤速 Simple, quick & clean to install 简单快捷的清洁和安装 Retrofitted to existing units  
可改造现有的单位

### 1) [Dust Filter Bags](#) 除尘袋

As customers face increasing pressure to reduce the particles and gases emitted into the atmosphere, our ' is working in close collaboration with OEMs and end-users to reduce emissions and successfully remove dust and fumes from the

atmosphere. Our aim is to create a safe, clean environment.

当客户面临越来越大的压力,以减少颗粒和气体排放到大气中,我们的过滤是更紧密的合作与OEM厂及终端用户能够减少排放并成功移除大气中的气体和粉尘。我们的目标是创造一个安全、清洁的环境。

Economically effective filter bags, from woven and felted fabrics with sewn or welded seams, are carefully constructed using computerized equipment. They suit all styles of dust & fume filters and are specifically designed to withstand high temperatures and chemical attack.

经济有效的滤袋,从编织和粘织物缝或焊接缝、是精心构造使用电脑设备。他们适合各种风格的灰尘和烟熏过滤器和专门设计用来抵御高温和化学袭击

We understand that each bag house system is different and will help you select a fabric filter best suited for your application. 我们理解,每袋的房子系统是不同的,而且会帮助你选择一个布袋适合您的应用。

Key Features and Benefits All types and sizes 适合所有规格尺寸 Consistent quality  
品质稳定 Wide range of materials 范围广泛的材料 Cages and accessories  
笼子和配件 Local technical support 当地的技术支持